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Pan

Andrzej Buła

Marszałek Województwa Opolskiego 

Za pośrednictwem Przewodniczącego Sejmiku 

Województwa Opolskiego

Interpelacja w sprawie skutków suszy w województwie opolskim 

Szanowny Panie Marszałku,

Z informacji prasowych wynika, że chociaż w naszym województwie problem suszy nie jest tak 
dotkliwy, jak w innych częściach Polski, to straty odnotowano w 43 gminach - szczególnie w tych, 
gdzie rolnicy gospodarują na słabszych glebach.

I tak, w powiatach kędzierzyńsko-kozielskim i głubczyckim szacuje się, że zbiory będą niższe o około 
20% w porównaniu do ubiegłorocznych. Natomiast w powiecie opolskim szkody z tytułu suszy 
wynoszą ponad 50%. Większość rolników nie ubezpieczyło się od suszy i obecnie liczą oni na pomoc 
państwa.

Zwracam się do pana Marszałka z następującymi pytaniami:

- Czy Urząd Marszałkowski posiada wiedzę, kiedy można spodziewać się wyników prac komisji, które 
szacują w naszym województwie straty związane z niedostatkiem wody?

- Jakie gatunki roślin szczególnie ucierpiały z powodu suszy?

- Jakie działania podejmowane są na Opolszczyźnie w kwestii zniwelowania skutków suszy oraz 
przeciwdziałania jej w przyszłości? Jak wygląda kwestia mikroretencji? Czy występują problemy 
związane z utrzymaniem, modernizacją i remontami melioracji wodnej?

Z poważaniem


